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Scott Hahn píše
knihu o své
„duchovní pouti“ v
Opus Dei

Scott Hahn, populární americký
katolický autor a lektor, napsal
knihu o Opus Dei a jeho vlivu
na svůj život.

30.10.2006

Hahn, bývalý presbyteriánský
kazatel, který konvertoval ke
katolicismu, používá náhledy ze
svých biblických studií a své vlastní
osobní zkušenosti, aby pomohl



vysvětlit poselství Opus Dei o hledání
Boha v každodenním životě. Jeho
kniha, „Ordinary Work,
Extraordinary Grace: My Spiritual
Journey in Opus Dei “ (Obyčejná práce,
neobyčejná milost: Moje duchovní
pouť v Opus Dei), byla publikována
nakladatelstvím Doubleday.

Ve 155 stránkové knize nabízí živá,
přístupná vysvětlení klíčových
aspektů Opus Dei, jako jsou:

- „Boží synovství,“ idea, že jsme
Božími syny a dcerami, základ
spirituality Opus Dei.

- Práce jako cesta napodobování
Krista a podílení se na Božím
stvoření a vykoupení světa.

- Opus Dei jako „personální
prelatura“ a jeho role v Katolické
církvi.

- Důležitá role upřímného přátelství
v šíření Kristova poselství.



Hahnovo první setkání s Opus Dei
proběhlo v době, kdy ho četba Písma
a církevních Otců přiváděla blíže ke
Katolické církvi. Tehdy usiloval o
dokončení teologických studií na
Marquette University a doufal, že
nalezne odpovědi na své otázky o
správnosti katolické nauky.

Na univerzitě si Hahn vypěstoval
přátelství se členy Opus Dei, kteří na
něj zapůsobili svou znalostí Bible a
způsobem, jarým pojímali své
křesťanské povolání uprostřed
běžného, každodenního života.

„Opus Dei se pro mne stalo pochodní,
majákem, který sliboval konec mé
dlouhé cesty, záblesk krajiny, se
kterou jsem se dosud setkával pouze
v knihách,“ píše. „Tehdy v církvi
existovaly, jako existují i dnes,
mnohá jiná velká hnutí a instituce.
Ale z mnoha důvodů se právě Opus
Dei stalo místem, kde jsem se mohl
začít cítit doma.“



Hahn popisuje první okamžik, kdy
poprvé „pochopil“ Opus Dei. Jak se
Hahn přibližoval ke Katolické církvi,
vedl dlouhé teologické diskuse se
svojí manželkou Kimberly, zbožnou
dcerou presbyteriánského kazatele.
Hahn trávil celé hodiny přípravou
objasňování bodů katolické nauky
pro svoji ženu, ale jeho snaha
selhávala a zvyšovala napětí v jejich
manželství.

Nakonec se Hahn zeptal na radu
přítele z Opus Dei. Přítel navrhl
„ztišit apologetiku“ a „zesílit lásku.“
Efekt na jeho manželství byl
„elektrizující,“ píše Hahn, a nakonec
byla i jeho manželka přijata do
Katolické církve.

„'Zesílení lásky' dosáhlo toho, co by si
nekonečná debata nikdy nemohla
vynutit,” píše Hahn. „A právě tohle,
pro mne, je Opus Dei.“

Hahn, mezinárodně uznávaný
katolický lektor a apologeta, je



profesorem teologie na
Františkánské univerzitě ve
Steubenville v USA. Publikoval více
než tucet knih, například Hostina
Beránkova: Kniha Zjevení jako obraz
mše svaté nebo Pane, smiluj se:
Uzdravující moc zpovědi. Společně s
manželkou Kimberly napsali známou
výpověď o své konverzi ke katolické
víře Naše cesta do Katolické církve.
Některé z těchto knih byly vydány i v
českém překladu.
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